

# BIO LITTER WS

## Specification Sheet

<b>PRODUCT CODE</b>	BX200P1
<b>DESCRIPTION</b>	BIO-LITTER WS is a natural litter amendment.
<b>COMPOSITION</b>	Fermentation extract, dextrose.
<b>PROPERTIES</b>	BIO-LITTER WS is a light beige powder soluble in warm water.
<b>UTILIZATION</b>	<p>Once the barn has been cleaned, sanitized and dried, make a solution of 250 g BIO-LITTER WS (1.5 scoop) in 10 liters of warm water and spray this solution on 10 000 ft<sup>2</sup>.</p> <p>It is recommended to repeat the amendment every 8 weeks for poultry barn application and every 4 weeks for dairy barn application.</p> <p>BIO-LITTER WS is non-toxic for animals and people.</p>
<b>PACKAGING</b>	Pail of 1 kg.
<b>STABILITY</b>	BIO-LITTER WS is stable for 18 months when stored in its original packaging in a cool and dry place.



Creator of alternative solutions for animal nutrition, health and welfare

6225 Choquette Blvd., Saint-Hyacinthe, QC, J2S 8L2, Canada  
Tel: 450-771-7252 | Fax: 450-771-4509 | [www.probiotech.com](http://www.probiotech.com)

# BIO LITTER WS

## Fiche Technique

<b>CODE DE PRODUIT</b>	BX200P1
<b>DESCRIPTION</b>	BIO-LITTER WS est un amendement naturel de litière.
<b>COMPOSITION</b>	Extrait de fermentation, dextrose.
<b>PROPRIÉTÉS</b>	BIO-LITTER WS est une poudre beige soluble dans l'eau tiède.
<b>UTILISATION</b>	<p>Une fois le parquet nettoyé, désinfecté et sec, mélanger 250 g BIO-LITTER WS (1.5 scoop) dans 10 litres d'eau tiède puis vaporiser la solution sur 10 000 pi<sup>2</sup> de litière.</p> <p>Il est recommandé de répéter l'amendement chaque 8 semaines pour les bâtiments de volaille et toutes les 4 semaines pour les bâtiments de bovins laitiers.</p> <p>BIO-LITTER WS n'est pas toxique pour les animaux, ni pour les travailleurs.</p>
<b>PRÉSENTATION</b>	Seau de 1 kg.
<b>STABILITÉ</b>	BIO-LITTER WS est stable 18 mois dans son emballage d'origine conserve au sec et au frais.



Créateur de solutions alternatives en nutrition, santé et bien-être animal

6225 boul. Choquette, Saint-Hyacinthe, QC, J2S 8L2, Canada  
Tél: 450-771-7252 | Fax: 450-771-4509 | [www.probiotech.com](http://www.probiotech.com)